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§ 1 
Dnr KS/2023:46  

Godkännande av föredragningslistan 
 
Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 
 
att godkänna föredragningslistan. 
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§ 2
Dnr KS/2023:47 

Ekonomisk information - årsbokslut 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 

att godkänna informationen. 

Sammanfattning av ärendet 
Ekonomichef Veikko Niemi föredrar ekonomisk information om 
årsbokslutet och de preliminära siffror som finns. 

Beslutsunderlag 
• Handläggares tjänsteutlåtande
• Preliminärt resultat för 2022
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§ 4 
Dnr KS/2022:1091  

(KS) Hållnäs sockenråds förslag 
 
Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta  
 
att ställa sig positiv till sockenrådets förslag om att inleda konstruktiva 
samtal om ägandet och förvaltandet av Hållnäs skolfastighet. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Hållnäs sockenråd har inkommit med ett förslag till Tierps kommun om 
Hållnäs skolfastighet.  Förslaget som presenterats utgår ifrån ett ägande och 
förvaltning av skolfastigheten genom en medborgarägd ekonomisk förening 
eller ett medborgarägt aktiebolag. Sockenrådet önskar inledande 
konstruktiva diskussioner med kommunen utifrån förslaget.  
 
Kommunen ser positivt på detta förslag och representanter från 
samhällsbyggnad och Tierps kommunfastigheter kommer att boka in ett 
inledande möte med Hållnäs sockenråd efter att kommunstyrelsen svarat 
Hållnäs sockenråd enligt beslutet ovan. 
 
Beslutsmotivering 
Hållnäs sockenråd har inkommit med ett förslag om ägandet och 
förvaltandet av Hållnäs skolfastighet. Kommunen ställer sig positiva till att 
genomföra inledande konstruktiva samtal.  
 
Barnrättskonsekvenser 
Beslutet i sig ger inga barnrättskonsekvenser men framtida beslut kan öppna 
för möjligheter att utveckla verksamheten vid Hållnäs skolfastighet.  
 
Mål och uppdrag 
Beslutet bidrar till arbetet med delmål 11.6 Ett gott utbud av offentlig och 
kommersiell service med hög kvalitet och tillgänglighet i hela kommunen.  
 
Ekonomiska konsekvenser och finansiering 
Beslutet i sig innebär inga ekonomiska konsekvenser. Däremot kan framtida 
ställningstaganden kopplat till Hållnäs skolfastighet komma att få 
ekonomiska konsekvenser beroende på vägval. 
 
Beslutsunderlag 

• Handläggarens tjänsteutlåtande 
• Förslag till kommunen om Hållnäs skolfastighet-Hållnäs sockenråd 
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• Till KF och KS angående skolbyggnaden i Hållnäs

Beslutet skickas till 
• Kommundirektör
• VD Tierps kommunfastigheter
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§ 5
Dnr KS/2023:51 

(KS) Revidering av delegationsordningen - nya rubriker och 
punktnummer 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta 

att fastställa ändringar i kommunstyrelsens delegationsordning enligt 
föreliggande förslag, samt 

att ändringen gäller från och med 1 mars 2023. 

Sammanfattning av ärendet 
För att rubriker och punktnummer under fliken politik i 
delegationsordningen ska stämma överens med benämningen på de nya 
utskotten måste revideringar göras.  

Följande ändringar görs för att delegationsordningen ska stämma överens 
med den nya utskottsorganisationen:  

- Rubriken För000 Förhandlingsdelegation ändras till:
Uaf000 Utskottet för arbetsgivarfrågor. Punkterna numreras Uaf001
och så vidare.

- Rubriken Ubu000 Barn och ungdom byter namn till:
Ubuk000 Barn, utbildning och kultur. Punktera numreras Ubuk001
och så vidare.

- Rubriken UbuaoG000 Gemensamt Barn och ungdom sam Arbete
och omsorg byter namn till:
UG000 Gemensamt Barn, utbildning och kultur, Arbete och omsorg
samt Individärenden. Punktera numreras UG001 och så vidare.

- Utskottet för individärenden får en ny rubrik:
Uiä000 Utskottet för individärenden. Punkterna numreras Uiä001
och så vidare och delas upp i tre underrubriker:

o Individärenden för personer över 21 år
o Individärenden för personer under 21 år
o Individärenden gemensam
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Beslutsunderlag 
• Handläggarens tjänsteutlåtande

Beslutet skickas till 
• Administratör Ledningsstöd
• Huvudregistrator
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§ 6
TK-2021-566 

(KS) Villkor om byggnation Elinelund bostad AB 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta 

att tilläggsavtal för villkor om byggnation godkänns, ändring av § 16 i 
köpekontraktet för Tierp 1:126 från 2020-12-01. 

Sammanfattning av ärendet 
Enligt Plan- och bygglagen (PBL 2010:900) upphör ett bygglov att gälla om 
den åtgärd som bygglov beviljats för inte påbörjas inom två år. 2020-12-01 
skrevs köpekontrakt för aktuell fastighet och 2021-06-10 beviljades bygglov 
för nybyggnation av flerbostadshus. 

I grundkontrakt vid försäljning av kommunala fastigheter finns en paragraf 
gällande krav om påbörjad byggnation inom två år från datum för 
köpekontrakt. Uppfylls inte detta krav utgår vite enligt kontrakt. Med 
anledning av det rådande världsläget avseende höjda priser och långa 
leveranser av byggprodukter blir detta villkor svårt för köparen att uppfylla. 
Det innebär att vi behöver förlänga tidsfristen för byggnation för att 
tillmötesgå marknaden. 

Barnrättskonsekvenser 
Barnrättskonsekvenser saknas då barn och unga inte bedöms påverkas av 
beslutet. 

Ekonomiska konsekvenser och finansiering 
Försäljningarna är genomförda sedan tidigare och försäljningsintäkten har 
kommit kommunen tillhanda. Detta tilläggsavtal innebär att hänsyn tas till 
det ekonomiskt oroliga omvärldsläget med konsekvensen att tidsfristen för 
när vitesbelopp påförs köparen förlängs. 

Beslutsunderlag 
• Handläggarens tjänsteutlåtande
• Tilläggsavtal
• Köpekontrakt från 2020-12-01
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Beslutet skickas till 
• Chef Samhällsbyggnad och tillväxt
• Chef Förvaltning och genomförande.
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§ 7
TK-2021-561

(KS) Villkor om byggnation Tierpsbyggen AB 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta 

att tilläggsavtal för villkor om byggnation godkänns, ändring av § 16 i 
köpekontraktet för Tierp Libbarbo 8:30 från 2020-12-15. 

Sammanfattning av ärendet 
Enligt Plan- och bygglagen (PBL 2010:900) upphör ett bygglov att gälla om 
den åtgärd som bygglov beviljats för inte påbörjas inom två år. 2020-12-15 
skrevs köpekontrakt för aktuell fastighet, något bygglov har ännu inte sökts 
och beviljats. 

I grundkontrakt vid försäljning av kommunala fastigheter finns en paragraf 
gällande krav om påbörjad byggnation inom två år från datum för 
köpekontrakt.  Uppfylls inte detta krav utgår vite enligt kontrakt. Med 
anledning av det rådande världsläget avseende höjda priser och långa 
leveranser av byggprodukter blir detta villkor svårt för köparen att uppfylla. 
Det innebär att vi behöver förlänga tidsfristen för byggnation för att 
tillmötesgå marknaden. 

Barnrättskonsekvenser 
Barnrättskonsekvenser saknas då barn och unga inte bedöms påverkas av 
beslutet. 

Ekonomiska konsekvenser och finansiering 
Försäljningarna är genomförda sedan tidigare och försäljningsintäkten har 
kommit kommunen tillhanda. Detta tilläggsavtal innebär att hänsyn tas till 
det ekonomiskt oroliga omvärldsläget med konsekvensen att tidsfristen för 
när vitesbelopp påförs köparen förlängs. 

Beslutsunderlag 
• Handläggarens tjänsteutlåtande
• Tilläggsavtal
• Köpekontrakt från 2020-12-15



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 
2023-01-31 

 

Ordförande sign Justerare sign Sekreterare sign 
    

13 
 

 
Beslutet skickas till 

• Chef Samhällsbyggnad och tillväxt 
• Chef Förvaltning och genomförande.  
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§ 8 
Dnr KS/2023:115  

(KS) Bekämpning av översvämningsmygg i Nedre Dalälven 
 
Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta 
 
att kommunstyrelsen ställer sig bakom skrivelsen samt  
 
att betona vikten av att finansieringen för myggbekämpningen säkras på 
nationell nivå och att medel tilldelas för att täcka behovet inom Nedre 
Dalälvsområdet.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Länsstyrelserna runt nedre Dalälven planerar att skicka en skrivelse till 
regeringen tillsammans med en hemställan om att finansiering och 
organisation kring myggbekämpningen reds ut.  
 
Länsstyrelserna ansvarar för den länsvisa prövningen och tillsynen enligt 
miljöbalken och Naturvårdsverket fattar beslut rörande Natura 2000-
områden efter tillåtlighetsprövning hos Regeringskansliet.  
 
Kommunerna har ansvar för tillsyn av bekämpning på ej statligt skyddad 
mark samt tillsyn över avfallsförordningen (till utgångna 
bekämpningsmedel) och är uppdragsgivare till Nedre Dalälvens Utvecklings 
AB (Nedab) för bekämpning av mygg. Nedab söker nödvändiga tillstånd, 
planerar och genomför myggbekämpningen och bedriver 
uppföljningsverksamhet av bekämpningen. 
 
Finansieringen har bestått av Naturvårdsverkets 1:3 anslag, medel från 
landsbygdsprogrammet samt medel från berörda kommuner och regioner. 
Länsstyrelsen i Gävleborgs län har fungerat som en samlande utbetalande 
myndighet för de statliga medlen. 
 
Beslutsmotivering 
Länsstyrelserna lyfter flera viktiga områden där myggbekämpningen kan 
förbättras för att bidra till en mer robust och effektiv myggbekämpning. 
Nedab är för närvarande den enda aktören med kompetens och organisation 
för myggbekämpning och om den aktören skulle upphöra eller inte klara sitt 
uppdrag innebär det stora negativa effekter på de boende i området. 
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Det är därför särskilt viktigt att finansieringen för myggbekämpning blir 
stabil samt att behovsbedömningen blir rättvis så att tillräckliga medel 
tilldelas efter de krav som ställs på myggbekämpning. 
 
Samt att vissa uppgifter skulle vara bättre fördelade på en nationell aktör, 
dessa uppgifter innefattar uppföljning av resultat och miljöpåverkan samt 
utveckling av alternativa metoder för myggbekämpning. 
 
Barnrättskonsekvenser 
Barn riskerar att vistas ute i mindre omfattning i myggtäta områden, 
utomhus- och idrottsaktiviteter samt friluftsliv blir lidande vid stor 
myggförekomst.  

 
Ekonomiska konsekvenser och finansiering 
Ökat statligt ansvar samt en stabil, långsiktig och behovsanpassad 
finansiering säkerställer att såväl den organisatoriska som den ekonomiska 
delen är tryggade inför framtidens behov av bekämpningsinsatser i nedre 
Dalälvsområdet. 
 
Beslutsunderlag 

• Handläggares tjänsteutlåtande 
• Bekämpning av översvämningsmygg i Nedre Dalälven 

 
Beslutet skickas till 

• Kommundirektör 
• Chef Vatten-och naturtillsyn, Länsstyrelsen Uppsala 
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§ 9 
Dnr KS/2023:108  

(KS) Revidering riktlinje för kravhanteringen i Tierps kommun 
 
Beslut 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta 
att godkänna den reviderade riktlinjen för kravhantering i Tierps kommun 
att gälla från 2023-02-15. 
 
Sammanfattning av ärendet 
I riktlinjen fastställd 2008 togs möjligheten bort att skicka ut 
betalningspåminnelser till Tierps kommuns kunder. Efter detta har riktlinjen 
reviderats en gång under 2019. Under de senaste åren har en utveckling 
skett som medfört osäkrare postgång, sämre betalningsförmåga, (p.g.a. låg 
konjunktur), samt en ökande mängd inkassokrav. Därför behöver 
kommunen ha möjlighet att vid behov skicka ut betalningspåminnelser först 
innan inkassokrav skickas ut. 
 
Barnrättskonsekvenser 
Direkta barnrättskonsekvenser saknas då barn och unga inte bedöms 
påverkas av beslutet. Indirekta konsekvenser ur ett barnrättsperspektiv som 
bör lyftas är att familjers ekonomi riskerar i mindre utsträckning hamna i en 
negativ skuldspiral om påminnelser föregår inkassoprocessen. 
 
Ekonomiska konsekvenser och finansiering 
Det blir inga ökade kostnader för kommunen eftersom utskick av 
betalningspåminnelse numera ingår i avtalet med inkassoföretaget. 
 
Beslutsunderlag 

• Handläggarens tjänsteutlåtande 
• Reviderad riktlinje för kravhanteringen i Tierps kommun. 

Beslutet skickas till 
• Ekonomienheten 
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§ 10 
Dnr KS/2022:1013  

(KF) Vägledning för beredningsforum samt förslag till revidering 
av reglemente för kommunstyrelsen 
 
Beslut 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta  
 
att anta Vägledning för beredningsforum från och med fullmäktiges 
beslutsdatum under förutsättning att fullmäktige beslutar enligt nedan. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen hemställa 
kommunfullmäktige besluta  
 
att ändra reglemente för kommunstyrelsen § 54 till följande: 
 

Ett beredningsforum består av ledamöter valda av kommunstyrelsen.  
Vid tillsättandet av ett beredningsforum bestämmer kommunstyrelsen 
antalet ledamöter i beredningsforumet. Antalet platser ska vara tillräckligt 
för att alla partier representerade i kommunfullmäktige ska kunna 
nominera minst en person var. Bland ledamöterna väljer kommunstyrelsen 
ordförande och vice ordförande. 

 
Det finns inget formellt krav på att en ledamot i ett beredningsforum ska 
vara ledamot i kommunfullmäktige eller i kommunstyrelsen. För att vara 
valbar till uppdraget krävs att man är skriven i Tierps kommun.  

 
Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade den 20 september 2022 § 83 att revidera 
kommunstyrelsens reglemente. I det reviderade reglementet finns en ny del 
om beredningsforum, vilket är en form av tillfällig kommunstyrelse-
beredning. Syftet med ett beredningsforum är att skapa ett bättre 
beslutsunderlag, en bredare förankring av förslaget och att politiken 
involveras tidigare i processen. Det har arbetats fram en vägledning för 
beredningsforum. Syftet med vägledningen är att ge stöd i hur arbetet i 
beredningsforum ska fungera. 
 
I samband med valet och ny mandatperiod har inte längre alla partier i 
kommunfullmäktige någon plats i kommunstyrelsen. Intentionen med 
skrivning i kommunstyrelsens reglemente om beredningsforum var att 
samtliga partier skulle få nominera personer till beredningen. Därför behövs 
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det nu en revidering i § 54 i kommunstyrelsens reglemente för att 
möjliggöra detta. 
 
Barnrättskonsekvenser 
Barnrättskonsekvenser saknas då barn och unga inte bedöms påverkas av 
beslutet. 
 
Beslutsunderlag 

• Handläggarens tjänsteutlåtande 
• Vägledning för beredningsforum 

 
Beslutet skickas till 

• Chef Kvalitet och strategisk utveckling 
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§ 11 
Dnr KS/2023:87, KS/2023:88, KS/2023:89  

(KF) Revidering av antal ledamöter i rådet för 
funktionshinderfrågor, kommunalt föreningsråd och kommunalt 
näringslivsråd 
 
Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen hemställa 
kommunfullmäktige besluta 
 
att utöka antalet ledamöter utsedda bland förtroendevalda från tre stycken 
till fem stycken i rådet för funktionshinderfrågor, kommunalt föreningsråd 
och kommunalt näringslivsråd, samt  
 
att förändringen förs in i respektive reglemente i enlighet med förslaget 
nedan.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Ett ökat politiskt intresse för rådens arbete har lett till att antalet ledamöter 
behöver utökas. Samtliga råd får nu lika många politiska representanter. 
 
Respektive reglemente revideras enligt följande. Endast antal ledamöter har 
ändrats från tidigare formulering. 
 
Rådet för funktionshinderfrågor 

Fjärde stycket under rubriken Rådets sammansättning ändras till: 
Kommunstyrelsen utser bland de förtroendevalda i kommunen fem (5) 
ledamöter. 
 
Kommunalt föreningsråd 

Andra stycket under rubriken Rådets sammanträngning ändras till:  
Kommunstyrelsen utser fem (5) kommunala representanter bland de 
förtroendevalda till föreningsrådet. Tjänstepersoner samt externa aktörer 
kan adjungeras till rådet. 
 
Kommunalt näringslivsråd 

Första stycket i 5 §, Rådets sammansättning ändras till:  
Näringslivsrådet är knutet till kommunstyrelsen. Näringslivsrådet utses av 
kommunstyrelsen och väljs för varje ny mandatperiod. Till näringslivsrådet 
ska fem (5) kommunala representanter utses bland de förtroendevalda. 
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Rådets ordförande utses bland de kommunala representanterna och vice 
ordförande utses bland näringslivets representanter. 
Barnrättskonsekvenser 
Barnrättskonsekvenser saknas då barn och unga inte bedöms påverkas av 
beslutet. 
 
Ekonomiska konsekvenser och finansiering 
Kostnader för ytterligare 2 ledamöter i de tre råden kommer hamna på cirka 
15 – 26 tkr på ett år. 
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
 
Yrkande 
Viktoria Söderling (S) yrkar avslag på liggande förslag 
 
Bifall 
Emma Lokander (M) och Joakim Larsson (SD) yrkar bifall till liggande 
förslag. 
 
Jonas Nyberg (S) yrkar bifall till Viktoria Söderlings (S) förslag. 
 
Beslutsgång 
Ordförande föreslår propositionsordning som godkänns av 
kommunstyrelsens arbetsutskott. 
 
Ordförande ställer proposition på liggande förslag och Viktoria Söderlings 
(S) yrkande och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt 
liggande förslag. 
 
Beslutsunderlag 

• Förslag till beslut 
• Reglemente för kommunalt näringslivsråd 
• Reglemente för kommunalt föreningsråd 
• Reglemente för rådet för funktionshinderfrågor  

 
Beslutet skickas till 

• Administratör Ledningsstöd 
• Administratör Kultur och fritid 
• Näringslivssamordnare 
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§ 12 
Dnr KS/2023:120  

(KF) Investeringsbudget Medborgarservice 2023 
 
Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att hemställa 
kommunfullmäktige besluta 
 
att totalutgifter av projektmedel som baseras på den beräknade totalutgiften 
beviljas, samt 
 
att investeringsbudgeten utökas för Medborgarservice så att beslutade 
totalutgifter kan genomföras under 2023 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta 
 
att uppdra till kommundirektören att se över prognos för innevarande 
investeringar under året och redovisa resultatet vid ett kommande 
sammanträde för kommunstyrelsen. 
 
Sammanfattning av ärendet 
 
Investeringar som har en beslutad totalutgift av 
kommunstyrelsen/kommunfullmäktige ska inför varje år tilldelas det anslag 
som behövs för att slutföra investeringen. Med anledning av utökning av 
totalutgifter under 2023 behöver 2023 års investeringsanslag § 250 Dnr 
KS/2022:914 utökas för Medborgarservice.   
 
Investeringsramen för Medborgarservice 2023 beräknas utökas med 12 786 
tkr till 45 516 tkr. Investeringsramen för Exploateringsverksamheten 
kvarstår med 5 900 tkr. Total investeringsbudget blir 51 416 tkr för 
Medborgarservice och Exploateringsverksamheten. 
 
Beslutsmotivering  
 
Investeringsbudgeten 2023 för Medborgarservice behöver utökas med 
12 786 tkr på grund av utökade beräknade totalutgifter.  
 
Barnrättskonsekvenser 
 
Beslutet påverkar bland annat barn och unga positivt genom en ökad 
tillgänglighet och säkrare miljö kring allmän platsmark.  
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Ekonomiska konsekvenser och finansiering 
  
Efter färdigställda behovsutredningar och projektering för projekt över 45 
pbb har det påvisats ett behov av ytterligare investeringsmedel under 2023. 
Detta redovisas nedan med särskilda ärenden inför fas Genomförande för 
beslut om totalutgifter.  
 
Projekt 1222 Tierps resecentrum - Inför fas genomförande  
 
Projekt 1222 Tierps resecentrum har en beslutad totalutgift på 10 000 tkr 
enligt behovsutredning dnr: KS2021/1023.  
 
Projektet har under 2023 tilldelats en budget på 8 000 tkr. Efter projektering 
har utformningen, gestaltningen samt dagvattenhantering ökat i omfattning, 
trots nedskärningar och uteblivna områden. Även ökade 
entreprenadkostnader har bidragit till att projektet totalt har fördyrats med 
7 000 tkr. Behov av budget 2023 är därmed 15 200 tkr. Projektet 
medfinansieras från länsplanen med 5 000 tkr om ombyggnationen blir klar 
under 2023. 
 
Beräknad totalutgift för Tierps resecentrum är 18 000 tkr. 
 

 
 
Projekt 1825 Dagvattendamm Örbyhus - Inför fas genomförande  
 
Projekt 1825 Dagvattendamm Örbyhus dnr KS 2018/440 har en beslutad 
totalutgift på 1 650 tkr enligt 2020-10-20, § 163 Dnr 2020/768. 
 
Projektet har under 2023 tilldelats en budget på 200 tkr. På grund av 
försenat genomförande beroende på detaljplaneändring, ytterligare 
utredningar samt ökade entreprenadkostnader finns behov under 2023 av 
ytterligare 1 586tkr. Beräknad totalutgift är 2 400 tkr.  Projektet 
medfinansieras från Länsstyrelsens Lona-medel med 684 tkr om 
anläggningen blir klar under 2023. 

FAS inför 
genomförande 

Beslutad 
totalutgift 

Budget 
2023 

Behov 
ytterligare 
budget 2023 

Behov 
budget 
2023 

Beräknad 
totalutgift 

Tierps 
resecentrum 
 

10 000 tkr 
2022-02-15,§ 
32 Dnr 
KS/2022:46 
 

8 000 tkr 
 

7 200 tkr 15 200 tkr 18 000 tkr 

Summa Tierps 
resecentrum 

10 000 tkr 8 000 tkr 7 200 tkr 15 200 tkr 18 000 tkr 
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Projekt 1370 Skorsten Masugn/Tobo- Inför fas genomförande  
 
Projekt 1370 Skorsten Masugn/Tobo har dnr KS/2023:96 i Lex samt dnr 
KS/2012:628 - Kulturmiljöprogram för Bruksgatan och Västerbruksvägen i 
Tobo. I kulturmiljöprogrammet bedöms bruksmiljön i Tobo som värdefull. 
Projektet att bevara skorstenen skulle bidra till att den värdefulla 
kulturmiljön kvarstår. 
 
Under 2020 och 2021 ansöktes det om bidrag från Länsstyrelsen för 
bevarande av kulturhistoriska miljöer. Under 2022 gjordes en ny 
bidragsansökan och bidraget blev beviljat. Inom bidragsansökan beviljades 
ett bidrag på 1 281 tkr som motsvarar 32% av de kulturhistoriska 
motiverade kostnaderna. Beräknad totalutgift för att återställa skorstenen är 
4 000 tkr.  

 
Beslutsunderlag  

• Handläggarens tjänsteutlåtande 
 
Beslutet skickas till  

• Chef Samhällsbyggnadsenheten  
• Chef Medborgarservice 
• Ekonom Medborgarservice 
• Ekonomichef 

 
  

FAS inför 
genomförande 

Beslutad 
totalutgift 

Budget 2023 Behov 
ytterligare 
budget 
2023 

Behov 
budget 
2023 

Beräknad 
totalutgift 

Dagvattendamm 
Örbyhus  

1 650 tkr 
2020-10-
20, § 163 
Dnr 
2020/768 

200 tkr 
 

1 586 tkr 1 786 tkr 2 400 tkr 

FAS inför 
genomförande 

Beslutad 
totalutgift 

Budget 
2023 

Behov 
ytterligare 
budget 2023 

Behov 
budget 
2023 

Beräknad 
totalutgift 

Skorsten 
Masugn/Tobo 

Finns ej 0 tkr 
 

4 000 tkr 4 000 tkr 4 000 tkr 
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§ 13 
Dnr KS/2022:33  

Information - Sammanfattning från arbetet i nätverket för 
systematisk medborgardialog 
 
Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 
 
att godkänna informationen.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Tierps kommun deltar under 2021-2023 i Sveriges kommuner och regioners 
(SKR) nätverk för medborgardialog som systematiskt arbetssätt, för att 
utveckla kommunens arbete med medborgardialog och få in 
medborgardialogen i den ordinarie styrprocessen. Kommunstyrelsens 
arbetsutskott tillsammans med kommundirektör utgör styrgrupp för arbetet. 
Arbetet projektleds från Kvalitet och strategisk utveckling. 
 
Vid mötet gör styrgruppen en lägesavstämning och sammanfattning av 
arbetet så här långt. Dels runt identifierade kommande arbetsområden och 
dels runt dragna lärdomar från nätverket. 
 
Beslutsunderlag 

• Handläggarens tjänsteutlåtande 
• Summering till styrgrupp dec 2022 
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